
 
Protokół Nr  I/06 

z Sesji Inauguracyjnej Rady Miejskiej w Sławkowie 
odbytej w dniu 27 listopada 2006 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 
Obecny skład Rady   - 15 
Obecnych radnych   - 15 
 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Miejsce Sesji: Sala Widowiskowa Miejskiego Ośrodka Kultury  
                       przy ulicy Młyńskiej 14. 
 
Czas trwania obrad: 1815  -  1950  

 

 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej minionej kadencji 
Marian Malicki, witając nowych radnych, zaproszonych radnych minionej kadencji, 
innych gości oraz mieszkańców miasta. Zawiadomienie o zwołaniu Sesji stanowi 
załącznik Nr 2  do protokołu. Przedstawił następujący  

 
porządek obrad Sesji: 

 
1. Otwarcie pierwszej Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie. 
2. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczeń o 

wyborze do Rady Miejskiej w Sławkowie. 
3. Ślubowanie radnych. 
4. Przekazanie prowadzenia obrad najstarszemu wiekiem radnemu. 
5. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
6. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
7. Przedstawienie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej (a także 

Zastępcy Przewodniczącego). 
8. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej – przeprowadzenie tajnego głosowania, 

ogłoszenie wyników, przyjęcie uchwały. 
9. Przekazanie prowadzenia obrad Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 
10. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej (jak w punkcie 8). 
11. Przyjęcie wniosków o utworzeniu klubów radnych. 
12. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Podjęcie uchwały budżetowej. 
14. Zakończenie Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie. 
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Ad. 2.  Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej 
            zaświadczeń o wyborze do Rady Miejskiej w Sławkowie. 
 

Zgodnie z art.128 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. Ordynacja Wyborcza do rad 
gmin, rad powiatów i sejmików województw (Dz. U. z 2003 r. Nr 159 poz. 1547  
z późniejszymi zmianami), Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Urszula 
Stępień – Jagoda wręczyła radnym, w kolejności alfabetycznej, zaświadczenia o 
wyborze na radnego. Wszystkim radnym pogratulowała wyboru i życzyła owocnych 
obrad. 
 
Ad. 3.  Ślubowanie radnych. 
 

Zgodnie z art.23 a ust.1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późniejszymi zmianami), wszyscy 
radni złożyli ślubowanie. Przewodniczący Rady Miejskiej minionej kadencji Marian 
Malicki, odczytał tekst  roty ślubowania, po czym wywoływani w kolejności 
alfabetycznej radni, wypowiadali kolejno słowo „ślubuję” z dodatkiem zdania; „Tak 
mi dopomóż Bóg”. Pełny tekst  roty ślubowania stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
Poinformował, że od tej chwili radni mogą przystąpić do wykonywania mandatu 
radnego. Podziękował radnym za 4-letnią współpracę, za życzliwość do jego osoby i 
oddane głosy, żonie  i synom za wspieranie go w okresie kadencji i w czasie kampanii 
wyborczej. 
 
Ad. 4.  Przekazanie prowadzenia obrad najstarszemu wiekiem radnemu. 
 

Po złożeniu ślubowania przez wszystkich radnych, prowadzenie dalszych obrad 
Sesji, przejął najstarszy wiekiem radny Henryk Drzewiecki (art. 20 ust. 2 c ustawy o 
samorządzie gminnym). Jako radny minionej i obecnej kadencji podziękował 
ustępującemu Przewodniczącemu Marianowi Malickiemu za współpracę, 
Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej Urszuli Stępień – Jagodzie za 
kierowanie pracą Komisji, a następnie poddał pod głosowanie dalszą część porządku 
obrad Sesji, który został przyjęty przy 15 głosach „za”. 
 
Ad. 5.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Na podstawie złożonego ślubowania przez wszystkich radnych, radny Henryk 
Drzewiecki stwierdził, że Rada uprawniona jest do podejmowania prawomocnych 
uchwał i wniosków, po czym wręczył mandaty, którymi radni będą się posługiwać 
przy każdym głosowaniu. 

 
Ad. 6.  Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono  następujących radnych: 
– Małgorzatę Reczko (zgłosiła radna Bierońska Grażyna). 
– Małgorzatę Kostkę (zgłosiła radna Proszczek Grażyna), 
– Pawła Sobieszka (zgłosiła radna Szewczyk Jadwiga). 
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Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. Rada przy 15 głosach „za” 
powołała Komisję Skrutacyjną w powyższym składzie osobowym. 
 
Ad. 7.  Przedstawienie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej  
            oraz Wiceprzewodniczącego. 
 

Członek Komisji Skrutacyjnej -  radna Małgorzata Reczko zapoznała 
obecnych z Regulaminem wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz 
Wiceprzewodniczącego. Uwag nie zgłoszono, po czym Rada w głosowaniu jawnym 
przy 15 głosach „za” przyjęła przedmiotowy Regulamin i stanowi on załącznik 4 do 
protokołu. 
 
Ad. 8.  Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej – przeprowadzenie tajnego  
            głosowania, ogłoszenie wyników, przyjęcie uchwały. 
 

Po przyjęciu Regulaminu wyborów, najstarszy wiekiem radny Henryk 
Drzewiecki zwrócił się do radnych o podawanie kandydatów na Przewodniczącego 
Rady Miejskiej. Na kandydatów zgłoszono: 
 
– Henryka Drzewieckiego (zgłosiła radna Bierońska Grażyna z uzasadnieniem), 
– Jadwigę Szewczyk (zgłosił radny Sobieszek Paweł z uzasadnieniem). 
 

Obaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania oraz przeprowadziła 

procedurę tajnego głosowania, w wyniku którego Przewodniczącym Rady Miejskiej 
został wybrany radny 

 
HENRYK  DRZEWIECKI 

 
W oparciu o wyniki tajnego głosowania członek Komisji Skrutacyjnej -   radna 

Małgorzata Reczko odczytała uchwałę stwierdzającą dokonany wybór, tj.: 
 

U c h w a ł ę   Nr I/1/06 
 
w sprawie: wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sławkowie. 
 

Uchwała wraz z protokołem Komisji Skrutacyjnej stanowią załączniki Nr 5 i 6 
do protokołu. 

  
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zapewnił, że wykorzysta 

swoją wiedzę, doświadczenie i umiejętności w pracy Rady i przekaże je młodszym 
kolegom radnym. Zagwarantował ścisłą współpracę z Burmistrzem Miasta, będzie 
szanował prawo i starał się zmienić zasady przepływu informacji pomiędzy Radą, a 
Burmistrzem. Ma nadzieję, że nowo wybrany Burmistrz Miasta szybko uruchomi 
wydawanie „Kuriera Sławkowskiego”. Podziękował radnym za dokonany wybór. 
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Ad. 9.  Przekazanie prowadzenia obrad Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 
 

Zgodnie z art. 19 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, najstarszy wiekiem 
radny Henryk Drzewiecki kontynuował dalsze prowadzenie obrad Sesji jako wybrany 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sławkowie. 
 
Ad. 10.  Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej – przeprowadzenie  
              tajnego głosowania, ogłoszenie wyników, przyjęcie uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zwrócił się do radnych o 
podawanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Na kandydatów 
zgłoszono: 
 
– Wojciecha Paculę (zgłosiła radna Proszczek Grażyna z uzasadnieniem), 
– Jadwigę Szewczyk (zgłosił radny Sobieszek Paweł z uzasadnieniem). 
 

Obaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania oraz przeprowadziła 

procedurę tajnego głosowania, w wyniku którego Wiceprzewodniczącym Rady 
Miejskiej został wybrany radny 

 
WOJCIECH PACULA 

 
W oparciu o wyniki tajnego głosowania członek Komisji Skrutacyjnej -   radna 

Małgorzata Reczko odczytała uchwałę stwierdzającą dokonany wybór, tj.: 
 

U c h w a ł ę   Nr I/2/06 
 
w sprawie: wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sławkowie. 
 

Uchwała wraz z protokołem Komisji Skrutacyjnej stanowią załączniki Nr 7 i 8  
do protokołu. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Pacula podziękował radnym 

za wybór i zapewnił, że będzie starał się wykonywać swe obowiązki jak najlepiej 
zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców miasta. 
 
Ad. 11. Przyjęcie wniosków o utworzeniu klubów radnych. 
 

Radna Jadwiga Szewczyk poinformowała Radę  o utworzeniu Klubu Radnych 
„Przyszłość dla Sławkowa”.  

Radny Witold Materka poinformował Radę  o utworzeniu Klubu Radnych 
„Przejrzysty i Przyjazny Sławków”.  

 
Oba zgłoszenia zostały przyjęte i stanowią załączniki Nr 9 i 10 do protokołu.  



 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poinformował, że 
zgodnie z art. 18 a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, przedstawiciele wszystkich 
klubów, wchodzą w skład Komisji Rewizyjnej. Komisja zostanie powołana na 
najbliższej Sesji Rady Miejskiej. 
 
Ad. 12. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej Henryka Drzewieckiego, Rada 
przy 15 głosach „za” przekształciła Komisję Skrutacyjną w Komisję Uchwał i 
Wniosków. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały budżetowej. 
 

Skarbnik Miasta Agata Ślęzak omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania 
zmian w budżecie miasta Sławkowa na 2006 r., który radni otrzymali w materiałach na 
Sesję. Udzieliła dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi na pytania radnego Leszka 
Misteli, po czym Rada w głosowaniu jawnym, przy 14 „za” i 1 „wstrz. się od głosu” 
podjęła  
 

U c h w a ł ę  Nr I/3/06 
 
w sprawie: dokonania zmian w budżecie miasta Sławkowa na 2006 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 

S p r a w y    b i e ż ą c e  
  
1. Radni Marcin Flak i Marcin Pięta złożyli   w n i o s e k   o zakup sprzętu do 

siłowni przy TKKF oraz przy Zespole Szkół w ramach kwoty zabezpieczonej  
      w budżecie miasta na rok 2006. 
– Podjęto dyskusję, w ramach której część radnych była za przyjęciem wniosku, a 

część przeciwna. Skarbnik Miasta Agata Ślęzak potwierdziła zabezpieczenie 
kwoty w budżecie miasta na tę działalność, a więc możliwość realizacji wniosku 
bez konieczności opinii Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji. 
Na wniosek przewodniczącego Rady Miejskiej Henryka Drzewieckiego, biorąc 
pod uwagę koniec roku budżetowego, Rada przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od 
głosu” wniosek przyjęła. 

 
2. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podał informację, że zgodnie 

z art. 24  ustawy  o samorządzie gminnym, każdy radny zobowiązany jest brać 
udział w pracach rady i jej komisji. Podał nazwy komisji, które Rada powoła na 
najbliższej Sesji Rady Miejskiej. Radni będą proszeni o zadeklarowanie się do 
pracy w wybranych przez siebie komisjach i dokonanie wpisu na wyłożonych 
listach w dniu Sesji. Ponadto będzie starał się zorganizować szkolenie dla radnych 
w ramach obsługi prawnej Urzędu Miasta. 
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3. Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas poinformował, że wpłynęło zaproszenie 
ze Slavkova u Brna na uroczystości 201 rocznicy Bitwy Trzech Cesarzy, które 
odbędą się w dniach 1 – 3 grudnia br. Nie podjęto decyzji co do wyjazdu. 
Zaproszenie przekazał do Przewodniczącego Rady Miejskiej Henryka 
Drzewieckiego. 
 

4. Skarbnik Miasta Agata Ślęzak przekazała radnym projekt budżetu miasta na rok 
2007. 
 

5. Rada przy 15 głosach „za” rozwiązała Komisję Uchwał i Wniosków. 
 
Ad. 14. Zakończenie Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za 
udział w Sesji i ogłosił jej zakończenie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
 
Jadwiga Porębska 
 
 
 


